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§ 10   

Förbättring av stockholmarnas möjligheter till att 
bada. 

Beslut 

Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Ärendet 

I en motion beskriver Maria Antonsson (MP) att det är viktigt 

att Stockholm stad planerar för möjligheter till motion och 

avkoppling i takt med att staden växer. Antonsson föreslår att 

inträdet till Stockholms stads utom- och inomhusbad ska sänkas, 

att bassängbaden i möjligaste mån ska vara bemannade med 

badvakter och att öppethållandet för utomhusbassängbaden 

förlängs med en vecka. Antonsson föreslår även att staden ska 

se över kloranvändningen i badvattnet och erbjuda andra säkrare 

alternativ, framförallt för de mindre barnen. 

 

Stadsdelsförvaltningen håller med motionären om att det är 

viktigt att möta upp invånarnas behov av motion och avkoppling 

när staden växer. Att säkra tillgången till bad är en del i detta. 

 

På Östermalm finns idag ett kommunalt strandbad, 

Brunnsvikens strandbad. I stadsdelsområdet finns även tre 

plaskdammar, Gustav Adolfsparkens plaskdamm, 

Motalaparkens plaskdamm och Tessinparkens plaskdamm. 

Stadsdelsförvaltningen förlängde plaskdammarnas 

öppethållande inför säsongen 2014 med en vecka till den 1 

september. Under 2014 hade norra innerstadens alla 

plaskdammar öppet fram till den 1 september. 

Stadsdelsförvaltningen tycker att det vore positivt om alla 

stadens plaskdammar hade samma generösa öppethållande. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 30 september 2014. 

Dnr 2014-508-1.5.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 


